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Interpelacja nr 9 

w sprawie sprawdzenia stanu drzew przy ul. Wyszyńskiego 

 

Zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu sprawdzenie stanu drzew rosnących  
na strzeżonym osiedlu przy ul. Wyszyńskiego, w sąsiedztwie bloków mieszkalnych obok komendy policji. 
 
Za posesjami znajdują się wysokie drzewa, których stan budzi obawy mieszkańców. Kilka lat temu doszło 

do niebezpiecznego zdarzenia, w wyniku którego jedno z drzew przewróciło się na przebywającego  
na podwórku mieszkańca, co spowodowało u niego poważny uraz kręgosłupa. Wydarzenie to zwraca 

uwagę na konieczność regularnego monitorowania stanu tych drzew, aby uniknąć podobnych sytuacji  
w przyszłości. 
 
Drzewa są bardzo ważne dla mieszkańców tego osiedla, zapewniają cień oraz przyczyniając  
się do poprawy jakości powietrza. Niemniej jednak, ich stan nie może zagrażać zdrowiu  
i bezpieczeństwu mieszkańców. 
 
W przypadku stwierdzenia, że stan drzew jest zły i mogą one stanowić zagrożenie, proszę o ich usunięcie. 

Ważne jest również, aby w miejscach, gdzie drzewa będą musiały zostać usunięte, dokonać nasadzeń 

zastępczych. 
 
Działania te są niezbędne dla zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców oraz utrzymania zieleni miejskiej 

w dobrym stanie. Liczę na szybkie podjęcie stosownych kroków w tej sprawie. 
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